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Abstract (en)
This device comprises an ultrasonic transmitter (4) whose lower end (5) is immersed in the reactive solution (2) in which a metal sheet (3) to
be pickled is immersed, and this end is equipped with two side flaps (6, 7) positioned on either side of a sheet metal edge (3) with their planar
transmitting surfaces parallel to the metal sheet and situated in two antinodal planes; as a result, the two side flaps (6, 7) vibrate in phase opposition
and if the vibrational amplitude is sufficiently high these vibrations create cavitation in the liquid in the intermediate space between the surfaces (3a,
3b) of the edge and the side flaps (6, 7), thereby considerably accelerating the speed of descaling of the edge. <IMAGE>

Abstract (fr)
Ce dispositif comprend un émetteur d'ultrasons (4) dont l'extrémité inférieure (5) est immergée dans la solution réactive (2) dans laquelle est
plongée une tôle (3) à décaper, et cette extrémité est équipée de deux pavillons (6, 7) positionnés de part et d'autre d'une rive de la tôle (3) avec
leurs surfaces émettrices planes parallèles à la tôle et situées dans deux plans antinodaux; de ce fait les deux pavillons (6, 7) vibrent en opposition
de phase, et si l'amplitude vibratoire est suffisamment élevée, ces vibrations créent une cavitation dans le liquide, dans l'espace intercalaire entre les
surfaces (3a, 3b) de la rive et les pavillons (6, 7), ce qui accélère considérablement la vitesse de décalaminage de la rive. <IMAGE>
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